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Protokół Nr XV/2016 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 22 stycznia 2016 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 13
00

, a zakończyły o godz. 18:30
.
   

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Tomasz Jarema dokonał otwarcia XV sesji Rady Powiatu              

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 19 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

(Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku XV sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

przekazał, że na podstawie §36 ust. 6 statutu Powiatu Myśliborskiego zgłasza poprawkę do 

projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej (w związku  

z rezygnacją radnego Jarosława Ostrego). Wniósł o zmianę projektu tej uchwały poprzez 

wykreślenie §2 uchwały i stosowną zmianę numeracji dalszych paragrafów, oraz poprzez 

wpisane imienia i nazwiska radnego, który złożył rezygnację. Zmianie ulegnie także tytuł 

uchwały.  

 W pierwotnym kształcie uchwała pozbawiała możliwości racjonalnego głosowania 

przez radnych, którzy będą popierać jedynie jedno merytoryczne postanowienie uchwały,  

a drugie postanowienie będą negować. W takiej sytuacji trzeba umożliwić radnym osobno 

głosowanie nad odwołaniem członka komisji rewizyjnej i osobno nad wyborem nowego 

członka komisji rewizyjnej. 

Kolejno odczytał projekt uchwały w nowym kształcie. 

 

W wyniku głosowania zmiany do projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. (W związku z rezygnacją radnego Jarosława Ostrego) zostały przyjęte. 

Za głosowało 12  radnych, przeciw zmianie 2 radnych, wstrzymało się od głosu 5 radnych. 

 

Kolejno,  
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Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

przekazał, że na podstawie §36 ust. 6 statutu Powiatu Myśliborskiego zgłasza poprawkę do 

projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej (w związku  

z rezygnacją radnego Mariusza Norsesowicza). Wniósł o zmianę projektu tej uchwały poprzez 

wykreślenie §2 uchwały i stosowną zmianę numeracji dalszych paragrafów, oraz poprzez 

wpisane imienia i nazwiska radnego, który złożył rezygnację. Zmianie ulegnie także tytuł 

uchwały.  

 W pierwotnym kształcie uchwała pozbawiała możliwości racjonalnego głosowania 

przez radnych, którzy będą popierać jedynie jedno merytoryczne postanowienie uchwały,  

a drugie postanowienie będą negować. W takiej sytuacji trzeba umożliwić radnym osobno 

głosowanie nad odwołaniem członka komisji rewizyjnej i osobno nad wyborem nowego 

członka komisji rewizyjnej. 

Kolejno odczytał projekt uchwały w nowym kształcie. 

 

W wyniku głosowania zmiany do projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. (W związku z rezygnacją radnego Mariusza Norsesowicza) zostały 

przyjęte. Za głosowało 16 radnych, przeciw zmianie 0 radnych, wstrzymało się od głosu 3 

radnych. 

 

Kolejno, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poinformował, że w punkcie 5 porządku sesji zaistniał błąd pisarski w numeracji 

poszczególnych podpunktów. Dwukrotnie powtarza się podpunkt 5.2. W związku  

z powyższym przy podpunkcie o brzmieniu: dyskusja w sprawie wniosku o odwołanie Starosty 

Myśliborskiego należy zmienić z dotychczasowego podpunktu o nr. 5.2. na podpunkt o nr 5.3 

 i kolejne podpunkty: 5.3 na 5.4, 5.4 na 5.5, 5.5 na 5.6 i ostatni podpunkt dot. podjęcia uchwały 

Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia odwołania Starosty Myśliborskiego jako 

podpunkt 5.7.  

 

Kolejno, złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na tym aby Rada w pkt 3 

porządku obrad zajęła się Odwołaniem Starosty Myśliborskiego, zaś w pkt 4 procedowała nad 

uchwałą w sprawie odwołania członka komisji rewizyjnej (w związku z rezygnacją radnego 

Jarosława Ostrego) zaś w pkt 5 uchwałą w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej 

(w związku z rezygnacją radnego Mariusza Norsesowicza).  

 

Zmiana porządku obrad jest uzasadniona tym, aby w razie potrzeby dotychczasowi 

członkowie Komisji Rewizyjnej, którzy procedowali nad wnioskiem o odwołanie Starosty 

Myśliborskiego dodatkowo w przypadku pytań uzasadnili opinię Komisji Rewizyjnej  

w sprawie tego wniosku. 

 

 
Radna – Alicja Prill 

Przekazała, że nie jest zasadnym zmiana numeracji porządku sesji, ponieważ opinię komisji 

Rewizyjnej odnośnie wniosku grupy radnych o odwołanie Starosty Myśliborskiego może 

przedłożyć Członek Komisji Rewizyjnej Pan Waldemar Pacewicz. 
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Wicestarosta Powiatu – Danuta Patkowska 

Złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji w tej sprawie i przegłosowanie zmiany porządku 

obrad, uzasadniając to tym, że komisja Rewizyjna była w skaldzie 3 osobowym i niech  

w takim samym składzie przedstawi opinię Komisji w sprawie wniosku radnych o odwołanie 

Starosty Myśliborskiego.  

 
W związku z tym Przewodniczący rady przystąpił do głosowania zaproponowanych zmian: 

 

Za wprowadzeniem zmiany do porządku obrad, aby Rada Powiatu w punkcie 3 zajęła się 

odwołaniem starosty Myśliborskiego a w punkcie 4  procedowała projekt uchwały w sprawie 

odwołania członka Komisji Rewizyjnej (w związku z rezygnacją radnego J. Ostrego )  

i w punkcie  5 procedowała projekt uchwały w sprawie odwołania członka Komisji 

Rewizyjnej (w związku z rezygnacją radnego M. Norsesowicza )   

Za glosowało – 12 radnych , przeciw  - 6 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

kolejno zapytał czy są inne uwagi do porządku sesji?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady  

odczytał porządek sesji z wprowadzonymi zmianami: 

 

Porządek XV sesji Rady Powiatu: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Ustalenie porządku obrad. 

3.  Odwołanie Starosty Myśliborskiego: 

3.1. zapoznanie się z wnioskiem radnych o odwołanie Starosty Myśliborskiego; 

3.2. zapoznanie się z opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku radnych 

      o odwołanie Starosty Myśliborskiego; 

3.2. dyskusja w sprawie wniosku o odwołanie Starosty Myśliborskiego; 

3.3. wybór komisji skrutacyjnej;  

3.4. sporządzenie kart do głosowania; 

3.5. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

3.6. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia odwołania  

Starosty Myśliborskiego. 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej (w związku                        

z rezygnacją radnego Jarosława Ostrego).  

5.  Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej. (w związku                      

z rezygnacją radnego Mariusza Norsesowicza). 

6. Powołanie Starosty Myśliborskiego. 

 6.1. zgłoszenie kandydatów (kandydata) i ich prezentacja; 

 6.2. wybór komisji skrutacyjnej; 

 6.3. sporządzenie kart do głosowania; 

 6.4. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

 6.5. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia wyboru       

                  Starosty Myśliborskiego. 

7. Wybór Wicestarosty Powiatu Myśliborskiego: 

7.1. wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata; 
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7.2. wybór komisji skrutacyjnej; 

7.3. sporządzenie kart do głosowania; 

7.4. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

7.5. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia wyboru  

      Wicestarosty Myśliborskiego. 

8. Wybór członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu: 

 8.1. wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata; 

 8.2. wybór komisji skrutacyjnej; 

 8.3. sporządzenie kart do głosowania; 

 8.4. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

 8.5. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia wyboru  

                  Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

9. Wybór członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu: 

 9.1. wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata; 

 9.2. wybór komisji skrutacyjnej; 

 9.3. sporządzenie kart do głosowania; 

 9.4. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

 9.5. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia wyboru  

                  Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

10. Wybór członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu: 

 10.1. wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata; 

 10.2. wybór komisji skrutacyjnej; 

 10.3. sporządzenie kart do głosowania; 

 10.4. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

 10.5. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia wyboru  

                    Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

11. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie: 

 11.1. przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz  

                    Ochrony  Ofiar  Przemocy  w  Rodzinie  w  Powiecie  Myśliborskim  na  lata  

                    2016-2018. 

 11.2. zwolnienia z opłaty za wydanie dowodu rejestracyjnego oraz nowego prawa  

                     jazdy, osób zobowiązanych do ich wymiany z powodu zmian administracyjnych, 

 11.3. rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 

12. Sprawozdanie Starosty Myśliborskiego z Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

13. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych   

      stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu  

      terytorialnego.  

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 

17. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

      międzysesyjnym. 

18. Oświadczenia radnych. 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.3 

Odwołanie Starosty Myśliborskiego: 

 

3.1. zapoznanie się z wnioskiem radnych o odwołanie Starosty Myśliborskiego; 
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Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

Przedstawił treść wniosku grupy radnych o odwołanie Starosty Myśliborskiego Arkadiusza 

Janowicza. (załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

3.2. zapoznanie się z opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku radnych  

o odwołanie Starosty Myśliborskiego; 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Ostry  

Przedstawił treść opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku radnych Rady Powiatu             

w Myśliborzu o odwołanie Starosty Powiatu Myśliborskiego Arkadiusza Janowicza. (załącznik 

Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania do opinii Komisji Rewizyjnej? 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o przedłożenie pisma Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 22 grudnia 2015 roku 

(sygn.  NK.3.1410.441.2015.KN). 

 

Radna – Urszula Sawicka 

Przekazał, że należało by przekazać dla radnych również pismo kierowane przez Wicestarostę  

i Starostę  do Wydziału Nadzoru i Kontroli Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego  

sprawie wydania opinii wraz z całą dokumentacją w tej sprawie.  

 

Wicestarosta – Danuta Patkowska  

Przekazała, że była możliwość zapoznania się z wszystkimi dokumentami w tej sprawie 

podczas posiedzeń Stałych Komisji Rady. Nikt z radnych o takie dokumenty nie wnosił. 

Analiza takich dokumentów powinna odbywać się na Komisjach a nie podczas trwającej sesji 

Rady Powiatu.  

 

Radny – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby przegłosować wniosek radnej U. Sawickiej. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

Zwrócił się do radnej U. Sawickiej o sprecyzowanie wniosku.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

Przekazała, że wnioskuje o dostarczenie wszystkim radnym pisma Starosty i Wicestarosty 

skierowane do Wydziału Nadzoru i Kontroli  Wojewody Zachodniopomorskiego wraz  

z załącznikami, które zostały do wniosków dołączone oraz odpowiedzi Wojewody w sprawie 

tych dwóch pism.  

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania.  

 

Za wnioskiem radnej U. Sawickiej głosowało – 7 radnych, przeciw – 9, 3 radnych wstrzymało 

się od głosu.  

W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty.  
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Radny – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że jednym z zarzutów nad którym pochylał się Wojewoda był fakt  dot. decyzji  

w sprawie podjęcia uchwały o powołaniu dyrektora PCPR w Myśliborzu, a sprawa dot. 

posiedzenia Zarządu, podczas którego Starosta ogłosił przerwę w posiedzeniu, a po przerwie 

posiedzenie wznowiła Wicestarosta i je poprowadziła w dalszej części.  

Poprosił o opinię radcy prawnego, czy faktycznie tak jest że jak Starosta ogłasza przerwę to 

jego zastępca może tę przerwę wznowić w momencie kiedy lista obecności przez Starostę była 

podpisana.  

Druga kwestia dot. nie powołania Sekretarza. Przekazał, że na posiedzeniu Komisji został 

przedstawiony nowy Sekretarz. 

Zapytał wnioskodawców, czy wniosek jest aktualny i czy nie chcą złożyć do niego korekty? 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Ostry 

Odniósł się do pytań radnego A. Mazepy. Przekazał, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej 

odbyło się w sposób jawny, nie było celem członków komisji utrudnianie stronom 

wypowiedzenia się.  

Analizując wniosek radnych o odwołanie Starosty a następnie odpowiedzi Starosty 

Myśliborskiego staraliśmy się skupić na kwestii zasadniczej jaką jest niewątpliwie praca 

Zarządu jako ciała kolegialnego.  

Z posiadanych informacji wiemy, że w dniu 10 grudnia kiedy odbywało się posiedzenie 

Zarządu, członkowie zarządu nie wyrazili zgody w glosowaniu na zrządzenie przerwy. 

W odpowiedzi nadzoru Wojewody skupiliśmy się na tej kwestii, czy ta, decyzja podjęta przez 

pozostałych członków zarządu była właściwa, czy mogli kontynuować pracę w składzie 3 

osobowym. Pochodne od tego są podejmowane uchwały. W związku z tym mniejsza kwestia 

była jasna, co wynika z odpowiedzi Nadzoru, że uchwały były prawomocne. 

Odnośnie naboru Sekretarza to na dzień złożenia wniosku przez grupę radnych o odwołanie 

Starosty Sekretarza powiatu nie było, nie był powołany. Został przekroczony termin  

3 miesięczny określony w ustawie. Ostatecznie Sekretarz został powołany w dniu 11 stycznia 

2016 roku.  

 

Radny Zygmunt Siarkiewicz 

Przekazał, że od roku czasu grupa radnych niczym innym nie zajmuje się jak tylko polityką. 

Nie pasuje im ten Starosta, więc chcą wybrać nowego. Wszyscy wiemy że będzie Patkowska 

bo pan Janowicz nie chce słuchać PIS- u, a członkowie Komisji Rewizyjnej mają być 

członkami zarządu. 

Na koniec swojej wypowiedzi złożył wniosek o zakończenie dyskusji w tym punkcie.  

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Przystąpił do glosowania wniosku radnego Z. Siarkiewicza o zamknięcie dyskusji. 

 

Za przyjęciem wniosku o zamkniecie dyskusji glosowało- 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymał 

się – 1 radny.  

 

3.3. dyskusja w sprawie wniosku o odwołanie Starosty Myśliborskiego; 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że z przykrością musi stwierdzić, że zarówno wniosek sformułowany przez grupę 

radnych jak i opinia wyrażona przez Przewodniczącego komisji Rewizyjnej nie mieszczą się  

w jego akceptacji.  
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Pierwszy zarzut, który sprecyzowała grupa radnych dot. trybu prowadzenia przeze mnie 

posiedzeń Zarządu Powiatu. Mamy do czynienia z jednym posiedzeniem, a za prawidłowe 

organizowanie posiedzeń i ich kreowanie odpowiada wyłącznie Starosta Myśliborski. Tylko 

raz w ciągu tego roku i blisko 2 m-cy zdarzyło się że grupa 3 Członków zarządu złożyła 

wniosek o wprowadzenie do porządku Zarządu dodatkowych punktów i to uczyniłem. 

Natomiast z tych przytoczonych zarzutów mieliśmy do czynienia bardzo istotną uchwałą, 

dotyczącą zatrudnienia pani Iwony Madajczyk, gdzie  nie został zabezpieczony plan finansowy 

w jednostce w związku z tym zdecydowałem że najpierw należy określić możliwości budżetu 

powiatu i jednostkę, aby móc zaproponować pani Iwonie Madajczak wynagrodzenia nie 

naruszając przy tym dyscypliny finansów publicznych.  

Dlatego z projektu porządku posiedzenia postanowiłem usunąć punkt dot. zatrudnienia 

dyrektora PCPR w Myśliborzu i po rozmowie ze Skarbnikiem i księgową jednostki określić go 

na następnym posiedzeniu Zarządu. 

W związku z tym uważam ten zarzut za całkowicie bezpodstawny zwłaszcza że uchwały 

podjęte przez Zarząd w trakcie tego feralnego dnia czyli 10 grudnia również zostały 

podważone.  

Ja ogłosiłem przerwę techniczną, głosowane było odłożenie Zarządu do poniedziałku  

i faktycznie nie przeszło. Z nagrania tego posiedzenia nie dosłyszałem się nagrania które 

świadczyłoby o tym że przerwa została przegłosowana, czy nieprzegłosowana. Nie było na to 

dowodu.  

Wróciłem o godz. 13, aby kontynuować posiedzenie okazało się że ktoś z Członków zarządu 

nie powiadamiając pozostałych m.in. radną U.Sawicka i procedowali dalsze uchwały. 

Pani Wicestarosta przesłała pismo do nadzoru o zbadanie kwestii legalności posiedzenia z dnia 

10.12.2015r. i otrzymała odpowiedź. Natomiast ja również pozwoliłem sobie na wysłanie 

pisma z porządkiem posiedzenia do Wojewody i dopiero 20.12. 2015 otrzymałem odpowiedź. 

Wszystkie uchwały podjęte do dnia rozstrzygnięcia nie miały mocy prawnej. 

Jeżeli chodzi o  kolejny zarzut dot. nie zatrudnienia, Zarząd może podjąć uchwałę o wskazaniu 

kandydata do zatrudnienia.  

Warunki zatrudnienia są już  w kompetencji Starosty. Na posiedzeniu w dniu 10.12.2015r.  

zawarto ustną umowę z dyrektorem PCPR.  Ja ją usankcjonowałem po rozmowie ze 

Skarbnikiem i podpisałem umowę na warunkach które określiłem autonomicznie zgodnie  

z moimi kompetencjami.  

Jeżeli chodzi o zatrudnienie Sekretarza Powiatu, w swoich wyjaśnieniach wyjaśniłem że 

konkursy na nabór sekretarza były ogłoszone zgodnie z  procedurą, zgodnie z przytoczoną 

ustawą o pracownikach samorządowych która w sposób jednoznaczny formułuje tryb wyboru.  

Art. 5 ust,1a – określa, że nabór kandydatów na wolne stanowisko sekretarza przeprowadza się 

nie później niż w ciągu 3 miesięcy od zwolnienia stanowiska.  

Nabór nie jest jednoznaczny z zatrudnieniem. Naboru dokonano przed upływem 3 m-cy  

i w sposób skuteczny wyłoniono kandydata, który odmówił podpisania umowy, przygotowanej 

zresztą do podpisania, dopiero drugi z kandydatów w kolejności, który uzyskał drugi wynik 

punktów, przyjął warunki i podpisał umowę. Sekretarz zatrudniony został 11 stycznia i jest 

obecny dziś na sesji.  

Jeśli chodzi o zarzut dot. nieprawidłowego reagowania na sytuację która ma miejsce  

w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach. Również i ten zarzut nie jest 

zasadny.  

Nigdy w tak krótkim czasie, bo Pani dyrektor jest zatrudniona od 1 września 2015 roku, tyle 

zmian nie nastąpiło w tym ośrodku. Zarząd cały czas był powiadamiany o podejmowanych 

krokach, o wizytacji rzecznika Praw dziecka. Miał świadomość informacji zamieszczanych w 

prasie, które są również przedmiotem postępowania prowadzonego przez prokuraturę.  
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Do tej pory nie określono żadnych zarzutów. Natomiast korespondencja jasno dowodzi że 

zainteresowanie tym co się dzieje od samego początku, od pierwszego dnia objęcia przez nową 

panią dyrektor stanowiska, ma miejsce.  Nigdy tyle pozytywnych zmian w zakresie 

bezpieczeństwa jak również komfortu pobytu wychowanków w ośrodku do tej pory nie było. 

Jeśli chodzi o kolejne zarzuty to nie doszukałem się żadnych konkretnych uchybień i nie widzę 

żadnych powodów przywołania art. 230 Kodeksu karnego ani art. 5 ustawy o pracownikach 

samorządowych, ani innych sformułowanych wniosków o złych relacjach z burmistrzami i 

wójtami, poza jednym, wszystkie są, można powiedzieć idealne wręcz, komunikuje się nam 

bardzo dobrze i nie wyobrażam sobie żeby mogło być lepiej.  

Natomiast  jeśli chodzi o kontrargumenty, uważam, że ten rok, pomimo różnych opinii 

zawartych we wniosku o odwołanie i opinii komisji Rewizyjnej był udany.  Zrobiono bardzo 

dużo rzeczy dla dobra powiatu myśliborskiego. 

Priorytet powiatu myśliborskiego to realizacja programu naprawczego.  

Chciałbym wszystkim oświadczyć, że w ubiegłym roku udało się uregulować kwestię 

zobowiązań wynikających z tego programu, wykupiliśmy obligacje za rok 2014 i 2015. 

Tegoroczny budżet również daje nam gwarancje realizacji programu naprawczego wykupując 

3 transzę tychże zobowiązań.  

Udało nam się zmniejszyć wydatki bieżące w zatrudnieniu bez specjalnych konfliktów, bez 

specjalnych konfliktów i rozpraw sądowych, z 98 osób zatrudnionych pracuje 85 osób  

w Starostwie. Przenieśliśmy siedzibę co zmniejszyło w sposób istotny wydatki bieżące. Udało 

się podjąć ważne decyzje min. dot. Spółki Szkuner i Spółki w Szpital Barlinek. 

Poruszył sprawę Regionalnej Placówki opiekuńczo-Terapeutycznej. Było to wielkim 

obciążeniem finansowym, z którym powiat niebyły w stanie sobie poradzić, a jednak rok 

zamknął się inwestycją i poprawą warunków i prawidłowym wykorzystaniem obiektu. Ze 

spokojem możemy patrzeć na dalsze lata funkcjonowania tej placówki. 

Uważam, ze wniosek grupy radnych i opinia Komisja Rewizyjnej Est niesubiektywna. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że niepokoi, go fakt przerwy nad którą pochylał się Wojewoda. Przekazał, że na 

posiedzeniu podejmowano istotne uchwały. Zapytał, czy Członkowie Zarządu występowali do 

kancelarii prawnej w kwestii tej przerwy? 

Zwrócił uwagę, że § 26 Statutu w ust. 7 mówi, że „Przewodniczący Rady może zarządzać 

przerwy w posiedzeniu, informując niezwłocznie Radę o przyczynach swojej decyzji”. 

Przekazał, że nie pracuje ze Statutem codziennie, jednak w dziale II Tryb pracy Zarządu, żaden 

paragraf nie mówi o tym, że przerwa w obradach Zarządu ma być głosowana. 

Zapytał,  z jakiego faktu  

Pan Wojewoda wyciągnął domniemanie prawne, że skuteczność głosowania jest w jaki kol 

wiek sposób wiążąca dla prawidłowości przebiegu tego postępowania? Czyli wszystkich 

procedur, które miały miejsce w określonym dniu i dotyczyły tych uchwał. 

Przekazał, że zapoznał się z pismem. Wojewoda określił, że głosowanie jest wiążące lecz nie 

wiem z czego ono wynika. Zapytał, gdzie to jest uregulowane i z której podstawy prawnej Pan 

Starosta pokusił się o to, że poddał to pod głosowanie i że jest to wymóg formalny? 

 

Radna – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o wskazanie podstawy prawnej, że radny ma żądać dokumentów tylko na 

posiedzeniach komisji, a nie na sesji. Zwróciła uwagę, ze porządku sesji jest punkt dotyczący 

dyskusji i każdy radny jeżeli ma jakieś wątpliwości ma prawo poprosić o uzupełniające 

dokumenty. 
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Radny – Andrzej Potyra 

Przekazał, że uczestniczył w dniu 10.12.2015r. na posiedzeniu Zarządu Powiatu. Kiedy doszło 

do sytuacji, w której Starosta chciał wyjść z posiedzenia pozostali członkowie chcieli 

kontynuować posiedzenie. Starosta nie chciał się zgodzić na kontynuację Zarządu i wyszedł  

z jednym Członkiem Zarządu. Pozostali członkowie skontaktowali się z Kancelaria Prawną 

zadając pytanie, czy w trójkę mogą kontynuować posiedzenie i uzyskano odpowiedź, że jest to 

możliwe. Nie przeszkadzał fakt, że dwóch członków Zarządu opuściło posiedzenie, tym 

bardziej, że starosta poddał pod głosowanie sprawę kontynuacji Zarządu i w wyniku 

głosowania 3 za, 2 przeciw padła decyzja, aby posiedzenie było dalej kontynuowane. 

Wicestarosta prowadziła dalsze obrady Zarządu. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

Poinformowała, że Starosta zaproponował odroczenie posiedzenia do poniedziałku i poddał 

wniosek pod głosowanie, który nie przeszedł. W związku z tym ogłosił przerwę techniczną do 

godziny 13:00. Członkowie Zarządu powrócili do gabinetu i stwierdzili, że będą kontynuować 

posiedzenie. Przekazała, że jej zdaniem było to bezprawne. 

 

Radny – Andrzej Potyra 

Poprosił o wypowiedź radcy prawnego w tej kwestii. 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Zwrócił uwagę, że tego dnia rozmawiał przez telefon z radną Urszulą Sawicką. Przekazał, że 

Kancelaria stoi na takim stanowisku, że z istoty kolegialności organu jakim jest Zarząd może 

on kolegialnie decydować czy kontynuuje swoje obrady, czy też nie. Są to obrady Zarządu, 

czyli organu kolegialnego, który podejmuje uchwały poprzez głosowania. 

W naszej ocenie jeżeli Zarząd nie zgodził się na zarządzenie przerwy to tej przerwy nie ma, 

dalej trwają obrady. 

Z pisma wojewody wynika, że organ nadzoru stoi na stanowisku, że w sytuacji w której nie 

przegłosowano kolegialnie przerwy to tej przerwy nie ma. W rezultacie obrady zarządu 

powinny być kontynuowane. Można mieć wątpliwości jednak takie jest jego stanowisko w tej 

kwestii. 

 

Radny – Andrzej Potyra 

Złożył wniosek o zamkniecie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zarządził głosowanie przedmiotowego wniosku 

 

Za przyjęciem wniosku o zamknięcie dyskusji głosowało 14 radnych, przeciw – 5 radnych, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.4. wybór komisji skrutacyjnej;  

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poprosił o zgłaszanie co najmniej 3 kandydatów do pracy w Komisji skrutacyjnej. 

 

Rady - Ferdynand Łukasik 

Zgłosił kandydaturę radnej Urszuli Sawickiej. 



 10 

 

Radny – Andrzej Potyra 

Zgłosił kandydaturę Radnego Mariusza Norsesowicza. 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Zgłosił kandydaturę radnej Wioletty Drzewińskiej 

 

Radny - Wojciech Wojtkiewicz 

Zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Rudnickiego. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał kolejno radnych, czy wyrażają zgodę na prace w komisji skrutacyjnej? 

 

Radna – Urszula Sawicka 

Wyraziła zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Radna – Wioletta Drzewińska 

Wyraziła zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Radny – Mariusz Norsesowicz  

Wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Radny – Andrzej Rudnicki  

Wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Poprosił o wybranie 5 osoby do pracy w komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poprosił o zgłoszenie jeszcze jednego kandydata jako członka komisji skrutacyjnej. 

 

Radny - Wojciech Wojtkiewicz 

Zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Mrzygłoda. 

 

Radny-  Krzysztof Mrzygłód 

Wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radna Urszula Sawicka, radna Wioletta 

Drzewińska, radny Mariusz Norsesowicz, radny Andrzej Rudnicki i radny Krzysztof 

Mrzygłód głosowało 19 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

3.5. sporządzenie kart do głosowania; 

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie 

kart do głosowania.   

 

O godz. 14:19 ogłosił 5 minut przerwy.  
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Obrady wznowiono o godz. 14:25 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej zasad głosowania.  

 

Komisji Skrutacyjnej – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił regulamin głosowania w sprawie odwołania Starosty Myśliborskiego.  (załącznik 

Nr 5 do niniejszego protokołu). 

 

3.6. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

 

O godz. 14: 39 po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 20 minutową 

przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 6  do protokołu.) 

 

Obrady wznowiono o godz. 15:00 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Mariusz Norsesowicz 

Odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie odwołania Starosty 

Myśliborskiego sporządzony na sesji w dniu 22 stycznia 2016 roku. (Załącznik  nr 7  do 

niniejszego protokołu). 

 

Stwierdził, że Arkadiusz Janowicz został odwołany z funkcji Starosty Myśliborskiego (za 

odwołaniem głosowało – 12 radnych, przeciw odwołaniu głosowało – 7 radnych, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.)  

 

3.7. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia 

odwołania  Starosty Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia odwołania  Starosty Myśliborskiego. 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia odwołania Starosty Myśliborskiego 

głosowało 13 radnych, przeciw - 2 radnych,  2 radnych wstrzymało się od głosu.  

(Uchwała Nr  XV/88/2016 stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 
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Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Poinformował, że w związku z odwołaniem Pana Arkadiusza Janowicza z funkcji Starosty 

Myśliborskiego zgodnie z art. 31 ust. 4 ustawy o samorządzie powiatowym odwołanie Starosty 

jest równoznaczne z odwołaniem całego Zarządu Powiatu. 

 

Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że cieszy się, że nie będzie musiał swojego nazwiska szargać współpracą  

z Członkami Zarządu Powiatu Panem Andrzejem Potyra i Panią Danutą Patkowską. Przekazał, 

że nie będzie już musiał naprawiać błędów Pana Andrzeja Potyry, który sprowadził na Powiat 

Myśliborski klęskę finansową oraz Pani Wicestarosty, która od samego początku zajmowała 

się tylko przewrotem. Od 1 grudnia był świadomy, że taki moment nastąpi i nastąpił. 

Poinformował o kwestii odwołania i powołania nowego Prezesa Spółki Szpital w Dębnie  

Sp. z o.o. pomimo braku kwalifikacji na to stanowisko. Poinformował o nieporozumieniach 

jakie zaszły pomiędzy Starostą i Członkami Zarządu Powiatu.  Poruszył kwestię obsadzania 

stanowisk i konkursów oraz nieprawidłowości z tym związanych.   

Przekazał, że udowodnił, iż można coś zrobić tylko należy chcieć i zachować pewne 

przymiotniki jak uczciwość, odpowiedzialność i zdrowy rozsądek, czego brakuje  

w samorządzie powiatowym. Przekazał, że ma nadzieję, że po odwołaniu Zarządu radni 

potrafią wznieść się poza subiektywne i polityczne rozgrywki, aby wybrać taki Zarząd, który 

będzie w sposób wiarygodny i uczciwy realizował swoje zadania dla dobra mieszkańców 

Powiatu Myśliborskiego. 

Podziękował pracownikom Starostwa Powiatowego za współpracę. Przeprosił za incydenty, 

które mogły emocjonalnie wpłynąć na pracowników. Poinformował, że ma nadzieję iż 

atmosfera w pracy będzie lepsza. Poinformował, że jako człowiek jest zadowolony z podjętej 

decyzji, jednak jako obywatel jest zaniepokojony, gdyż mamy do czynienia z niewłaściwą, 

patogenną sytuacją w zarządzaniu, nie tylko w powiecie. Należałoby się zastanowić, czy 

uprawianie polityki na koszt mieszkańców jest głównym sposobem sprawowania funkcji 

radnego. Ponownie złożył podziękowania za współpracę. 

 

Radna – Danuta Patkowska 

Poinformowała, że nie zgadza się z przedmówcą, gdyż wypowiedzi dotyczące powiatu 

świadczą o pewnej niedojrzałości oraz braku przygotowania do pełnienia tej funkcji. 

Poinformowała, że nie będzie krytykowała tego kto ma jakie kwalifikacje, tak jak zrobił to  

Pan A. Janowicz, przypomniała jedynie, że jest absolwentem Akademii Wychowania 

Fizycznego. W konkluzji przytoczyła cytat  „Kończ waść wstydu oszczędź”. 

 

Radny – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że został wymieniany przez P. A. Janowicza na początku jego wypowiedzi. 

Przekazał, ze dziwi się dlaczego P. A Janowiczowi chciało się pracować z takim Zarządem 

przez cały rok. Zwrócił uwagę, że mógł on wcześniej sam złożyć rezygnacje z pełnionej 

funkcji. Przekazał, że jeżeli chodzi o poprzednie kadencje to nie on sam, tylko 5 osobowy skład 

Zarządu Powiatu decydował o wszystkim. 

Poinformował, że w tamtych czasach kiedy były środki unijne wiele rzeczy zostało w Powiecie 

zrobionych i do dziś służą one jego mieszkańcom. 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Ogłosił 20 min. przerwę w obradach. 

 

Obrady wznowiono o godz. 15:35 

 



 13 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej (w związku                        

z rezygnacją radnego Jarosława Ostrego). 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Poinformował, że do Rady Powiatu w Myśliborzu wpłynęło pismo radnego Jarosława Ostrego 

informujące, że z dniem 14 stycznia 2016 roku składa rezygnację z członkowstwa w Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu  w Myśliborzu.  

W związku ze złożoną pisemną rezygnacją radnego Jarosława Ostrego z członkostwa  

i z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, zachodzi potrzeba odwołania radnego  

z Komisji Rewizyjnej.  

 

Kolejno: 

 

Odczytał projekt uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej głosowało 

18 radnych, przeciw - 0 radnych,  1 radny wstrzymał się od głosu.  

(Uchwała Nr  XV/89/2016 stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej. (w związku                      

z rezygnacją radnego Mariusza Norsesowicza). 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Poinformował, że do Rady Powiatu w Myśliborzu wpłynęło pismo radnego Mariusza 

Norsesowicza  informujące, że z dniem 14 stycznia 2016 roku składa rezygnację  

z członkowstwa w Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  w Myśliborzu.  

W związku ze złożoną pisemną rezygnacją radnego Mariusza Norsesowicza z członkostwa  

i z funkcji Sekretarza Komisji Rewizyjnej, zachodzi potrzeba odwołania radnego z Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Kolejno: 

 

Odczytał projekt uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej głosowało 

17 radnych, przeciw - 0 radnych,  2 radnych wstrzymało się od głosu.  
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(Uchwała Nr  XV/90/2016 stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Ad. 6 

Powołanie Starosty Myśliborskiego. 

 

 6.1. zgłoszenie kandydatów (kandydata) i ich prezentacja; 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na Starostę Myśliborskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

Przekazał, że w imieniu grupy radnych zgłosił kandydaturę radnej Danuty Patkowskiej. 

Przedstawił uzasadnienie i poinformował, że P. Danuta Patkowska jest absolwentką 

Uniwersytetu im. A. Mickiewicza w Poznaniu z zakresu administracji prawnej. Ukończyła 

studia podyplomowe z zakresu zarządzania i posiada wiele różnych certyfikatów. Jest to osoba, 

która rokuje nadzieje,  że w Powiecie Myśliborskim, który jest specyficznym powiatem ze 

względu na konglomerację poszczególnych miast i gmin doskonale sobie poradzi. Ma ona 

doświadczenie w administracji samorządowej, w której pracowała ok. 30 lat. W poprzednich 

kadencjach była Przewodniczącą Komisji finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz 

liderem opozycji. Obecnie przez okres 13 miesięcy pełni funkcje Wicestarosty Myśliborskiego. 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Poprosił o uszczegółowienie i podanie w imieniu jakiej grupy radnych zgłoszono 

przedmiotową  kandydaturę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

Odpowiedział, że ma nadzieję, że jest to ta sama grupa radnych, która podpisała się pod 

wnioskiem o odwołanie Starosty Myśliborskiego. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Zarekomendował kontrkandydata, która jest bardziej zaangażowana w sprawy powiatowe. Jest 

to osoba, która razem z nim współpracowała w poprzedniej kadencji, była jego zastępca  

i pełniła również funkcję Sekretarza w Gminie Myślibórz. Z samorządem nie jest 

niezaznajomiona, zna wszystkie problemy, które można rozwiązać w obecnej kadencji. Jeżeli 

spróbujemy w sposób rozważny podejmować decyzje i w sposób zespołowy analizować 

problemy to nie zostanie powtórzony rok, który minął. Zgłosił kandydaturę w osobie radnej 

Alicji Prill.  

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy są inne kandydatury? 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy radna Danuta Patkowska wyraża zgodę na kandydowanie na Starostę 

Myśliborskiego? 

 

Radna – Danuta Patkowska 
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Odpowiedziała, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy radna Alicja Prill wyraża zgodę na kandydowanie na Starostę Myśliborskiego? 

 

Radna – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zamknięcia listy kandydatów na 

Starostę Myśliborskiego: 

 

Za zamknięciem listy kandydatów w osobie, osobach: Danuta Patkowska i radna Alicja Prill 

głosowało 18 radnych, przeciw – 0 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu  

 
Podczas głosowania nieobecny radny – Robert Dudek 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy kandydaci na stanowisko Starosty Myśliborskiego chcą przedstawić swoje 

kandydatury? 

 

Nikt z kandydatów się nie zgłosił. 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy są pytania do kandydatów? 

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

6.2. wybór komisji skrutacyjnej; 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poprosił o zgłaszanie co najmniej 3 kandydatów do pracy w Komisji skrutacyjnej. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Zgłosił kandydaturę radnego Mariusza Norsesowicza. 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Zgłosił kandydaturę radnego Waldemara Pacewicza. 

 

Radny – Andrzej Potyra 

Zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Wojtkiewicza. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał kolejno radnych, czy wyrażają zgodę na prace w komisji skrutacyjnej? 

 

Radny – Mariusz Norsesowicz  

Wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 
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Radny – Waldemar Pacewicz 

Wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Radny - Wojciech Wojtkiewicz 

Wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radny Mariusz Norsesowicz, radny 

Waldemar Pacewicz i radny Wojciech Wojtkiewicz głosowało 19 radnych, przeciw - 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

 

 6.3. sporządzenie kart do głosowania; 

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie 

kart do głosowania.   

 

O godz. 15:50 ogłosił 5 minut przerwy.  

 

Obrady wznowiono o godz. 15:55 

 

6.4. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej zasad głosowania.  

 

Komisji Skrutacyjnej – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił regulamin głosowania w sprawie wyboru Starosty Myśliborskiego. 
(załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu). 

 

Radny – Fedynand Łukasik 
Zwrócił uwagę, że jedno stwierdzenie jest sprzeczne z prawem. Zapytał, czy jeżeli na karcie do 

głosowania ktoś zakreśli prawidłowo X i dopisze „dzisiaj jest ładna pogoda” to czy karta ta jest ważna, 

czy nieważna? 

 

Radni odpowiedzieli wspólnie, że nieważna. 

 

Radny – Fedynand Łukasik 
Zwrócił uwagę, że w głosowaniach do parlamentu i do senatu dopiski nie są brane pod uwagę i karta 

jest ważna. Ważny jest symbol X w odpowiedniej kratce. Tak mówi ordynacja wyborcza. 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Odpowiedział, że ordynacja nie ma tu zastosowania. Zgodnie ze Statutem regulamin 

głosowania ustala Komisja Skrutacyjna. Każdy wie, żeby nie dopisywać niczego do karty.  

W ten sposób nie narazi się na uznanie głosu za nieważnego. W rezultacie w naszej ocenie 

przyjęty regulamin jest poprawny. Należy jeszcze wziąć pod uwagę to, że liczymy głosu”za”. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 
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O godz. 16: 10 po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową 

przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 12  do protokołu.) 

 

Obrady wznowiono o godz. 16:15 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Mariusz Norsesowicz 

Odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie powołania Starosty 

Myśliborskiego sporządzony na sesji w dniu 22 stycznia 2016 roku. (Załącznik  nr 13  do 

niniejszego protokołu). 

 

Poinformował, że za wyborem Danuty Patkowskiej na Starostę Myśliborskiego głosowało – 

14 radnych, za wyborem Alicji Prill na Starostę Myśliborskiego głosowało – 5 radnych, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

Stwierdził, że radna Danuta Patkowska została wybrana na Starostę Myśliborskiego. 

 

Radna – Alicja Prill  

Podziękowała radnym, którzy na nią głosowali i złożyła gratulacje dla radnej Danuty 

Patkowskiej. 

 

6.5. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia wyboru       

                  Starosty Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Starosty Myśliborskiego 

głosowało 19 radnych, przeciw - 0 radnych,  nikt nie wstrzymał się od głosu.  

(Uchwała Nr  XV/91/2016 stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Pogratulował wyboru radnej Danucie Patkowskiej. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Złożyła podziękowania. Obiecała, że będzie solidnie i uczciwie pracowała dla dobra Powiatu. 

Zaprosiła wszystkich do współpracy na rzecz Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Ogłosił 5 min przerwę. 

 

Obrady wznowiono o godz. 16:25 
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Ad. 7 

Wybór Wicestarosty Powiatu Myśliborskiego: 

 

7.1. wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata; 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Poprosił Starostę Myśliborskiego o wskazanie kandydata na Wicestarostę Myśliborskiego  

i przedstawienie kandydatury. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zaproponowała na Wicestarostę Pana Mariusza Norsesowicza.  

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy radny wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Radny – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował, że wyraża zgodę na kandydowanie. Przedstawił swoją osobę i swój życiorys 

zawodowy. 

Podziękował Staroście Danucie Patkowskiej za propozycję. Poinformował, że jest do 

dyspozycji Rady Powiatu i całego społeczeństwa Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy są pytania do kandydata? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

7.2. wybór komisji skrutacyjnej; 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poprosił o zgłaszanie co najmniej 3 kandydatów do pracy w Komisji skrutacyjnej. 

 

Radny – Andrzej Potyra 

Zaproponował kandydatury radnych Ryszarda Wiśniaka, Andrzeja Runickiego i Roberta 

Dudka. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

Zaproponował kandydatury radnych Ferdynand a Łukasika, Krzysztofa Mrzygłoda i Zygmunta 

Siarkiewicza. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy radny Ferdynand Łukasik wyraża zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej? 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Wyraził zgodę na pracę w Komisji. 

 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Zwrócił uwagę, na kolejność zgłoszeń kandydatów i poprosił, aby pytania były zadawane 

zgodnie z kolejnością zgłoszeń. 
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Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy radny Ryszard Wiśniak wyraża zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej? 

 

Radny – Ryszard Wiśniak 

Nie wyraził zgody na pracę w Komisji. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy radny Andrzej Rudnicki wyraża zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej? 

 

Radny – Andrzej Rudnicki  

Wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy radny Robert Dudek wyraża zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej? 

 

Radny – Robert Dudek  

Wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy radny Krzysztof Mrzygłód wyraża zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej? 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód  

Nie wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy radny Zygmunt Siarkiewicz wyraża zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej? 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz  

Nie wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy są uwagi do proponowanego składu komisji skrutacyjnej? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radny Ferdynand Łukasik,  radny Andrzej 

Rudnicki i radny Robert Dudek głosowało 19 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.  

 

7.3. sporządzenie kart do głosowania; 

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie 

kart do głosowania.   

 

O godz. 16:34 ogłosił 5 minut przerwy.  

 

Obrady wznowiono o godz. 16:40 

 

7.4. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 
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Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej zasad głosowania.  

 

Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

Przedstawił regulamin głosowania w sprawie wyboru Wicestarosty Myśliborskiego.  (załącznik 

Nr 15 do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

 

O godz. 16:50 po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową 

przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 16  do protokołu.) 

 

Obrady wznowiono o godz. 16:52 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

Odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie wyboru Wicestarosty 

Myśliborskiego sporządzony na sesji w dniu 22 stycznia 2016 roku. (Załącznik  nr 17  do 

niniejszego protokołu). 

 

Stwierdził, że radny Mariusz Norsesowicz został wybrany na stanowisko Wicestarosty 

Myśliborskiego (za głosowało – 10 radnych, przeciw głosowało – 8 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu.)  

 

7.5. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia wyboru  

      Wicestarosty Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Myśliborskiego. 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Myśliborskiego głosowało 16 

radnych, przeciw - 0 radnych,  2 radnych wstrzymało się od głosu.  

(Uchwała Nr  XV/92/2016 stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Podczas głosowania nieobecny radny – Arkadiusz Mazepa 

 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Podziękował radnym, którzy zagłosowali za jego kandydaturą. Zadeklarował współpracę  

z Zarządem Powiatu Myśliborskiego. 
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Ad. 8 

Wybór członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu: 

 

 8.1. wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata; 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Poprosił Starostę Myśliborskiego o wskazanie kandydata na Członka Zarządu  

i przedstawienie kandydatury. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zaproponowała kandydaturę radnego Wojciecha Wojtkiewicza. 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy radny Wojciech Wojtkiewicz wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

Poinformował, że wyraża zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy są pytania do kandydata? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 8.2. wybór komisji skrutacyjnej; 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zaproponował, aby pozostawić ten sam skład Komisji skrutacyjnej jaki obowiązywał, przy 

powołaniu Wicestarosty Myśliborskiego. 

 

Kolejno: 

 

Zapytał radnych Ferdynanda Łukasika,  Andrzeja Rudnickiego i Roberta Dudka, czy wyrażają 

zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej? 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy są uwagi do proponowanego składu komisji skrutacyjnej? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radny Ferdynand Łukasik,  radny Andrzej 

Rudnicki i radny Robert Dudek głosowało 19 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.  

 

 8.3. sporządzenie kart do głosowania; 

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie 

kart do głosowania.   
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O godz. 17:00 ogłosił 5 minut przerwy.  

 

Obrady wznowiono o godz. 17:05 

 

8.4. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej zasad głosowania.  

 

Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

Przedstawił regulamin głosowania w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 
(załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

 

O godz. 17: 12 po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową 

przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 20  do protokołu.) 

 

Obrady wznowiono o godz. 17:20 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie Członka Zarządu Powiatu 

Myśliborskiego sporządzony na sesji w dniu 22 stycznia 2016 roku. (Załącznik  nr 21  do 

niniejszego protokołu). 

 

Stwierdził, że radny Wojciech Wojtkiewicz został wybrany na stanowisko Członka Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu (za głosowało – 16 radnych, przeciw głosowało – 3 radnych, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.)  

 

 8.5. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia wyboru  

                  Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Odczytał projekt uchwały. 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

głosowało 17 radnych, przeciw - 0 radnych,  nikt nie wstrzymał się od głosu.  

(Uchwała Nr  XV/93/2016 stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 
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Podczas głosowania nieobecny radny - Robert Dudek i Zygmunt Siarkiewicz 

 

Ad. 9 

Wybór członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu: 

 

9.1. wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata; 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Poprosił Starostę Myśliborskiego o wskazanie kandydata na Członka Zarządu  

i przedstawienie kandydatury. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zaproponowała kandydaturę radnego Krzysztofa Mrzygłoda. 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy radny Krzysztof Mrzygłód wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Poinformował, że wyraża zgodę na kandydowanie. Przedstawił swoją osobę i doświadczenie 

zawodowe.  Wyraził chęć współpracy.  

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy są pytania do kandydata? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 9.2. wybór komisji skrutacyjnej; 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zaproponował, aby pozostawić ten sam skład Komisji skrutacyjnej jaki obowiązywał, przy 

powołaniu Wicestarosty Myśliborskiego i Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

Kolejno: 

 

Zapytał radnych Ferdynanda Łukasika,  Andrzeja Rudnickiego i Roberta Dudka, czy wyrażają 

zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej? 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy są uwagi do proponowanego składu komisji skrutacyjnej? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radny Ferdynand Łukasik,  radny Andrzej 

Rudnicki i radny Robert Dudek głosowało 18 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny radny – Zygmunt Siarkiewicz 
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 9.3. sporządzenie kart do głosowania; 

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie 

kart do głosowania.   

 

 9.4. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej zasad głosowania.  

 

Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

Przedstawił regulamin głosowania w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 
(załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

 

O godz. 17: 40 po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową 

przerwę na obliczenie głosów i podanie wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 24  do protokołu.) 

 

Obrady wznowiono o godz. 17:45 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie Członka Zarządu Powiatu 

Myśliborskiego sporządzony na sesji w dniu 22 stycznia 2016 roku. (Załącznik  nr 25  do 

niniejszego protokołu). 

 

Stwierdził, że radny Krzysztof Mrzygłód został wybrany na stanowisko Członka Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu (za głosowało – 14 radnych, przeciw głosowało – 4 radnych, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.)  

 

 9.5. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia wyboru  

                  Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy jest potrzeba odczytania projektu uchwały? 

 

Nie zgłoszono takiej potrzeby. 

 

Kolejno: 

 

Zapytał,  są pytania bądź uwagi? 

 

pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 
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Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Członka Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu głosowało 17 radnych, przeciw - 0 radnych,  nikt nie wstrzymał się od głosu.  

(Uchwała Nr  XV/94/2016 stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Podczas głosowania nieobecny radny - Zygmunt Siarkiewicz i Robert Dudek 

 

Ad. 10 

Wybór członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu: 

 

 10.1. wniosek Starosty Myśliborskiego przedstawiający kandydata; 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Poprosił Starostę Myśliborskiego o wskazanie kandydata na Członka Zarządu  

i przedstawienie kandydatury. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zaproponowała kandydaturę radnego Andrzeja Potyry. 

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy radny Andrzej Potyra wyraża zgodę na kandydowanie? 

 

Radny – Andrzej Potyra 

Poinformował, że wyraża zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema  

Zapytał, czy są pytania do kandydata? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 10.2. wybór komisji skrutacyjnej; 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zaproponował, aby pozostawić ten sam skład Komisji skrutacyjnej jaki obowiązywał, przy 

powołaniu Wicestarosty Myśliborskiego i Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

Kolejno: 

 

Zapytał radnych Ferdynanda Łukasika,  Andrzeja Rudnickiego i Roberta Dudka, czy wyrażają 

zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej? 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy są uwagi do proponowanego składu komisji skrutacyjnej? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radny Ferdynand Łukasik,  radny Andrzej 

Rudnicki i radny Robert Dudek głosowało 17 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny radny – Zygmunt Siarkiewicz, Robert Dudek 

 

 10.3. sporządzenie kart do głosowania; 

 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie 

kart do głosowania.   

 

 10.4. głosowanie i ogłoszenie jego wyników; 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kart do głosowania i poinformowanie 

radnych przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej zasad głosowania.  

 

Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

Przedstawił regulamin głosowania w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 
(załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

Przekazał, że radni będą wyczytywani z listy z imienia i nazwiska i proszeni o podchodzenie 

do urny i wrzucanie kart do głosowania. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Członków Komisji o obliczenie głosów i podanie wyników 

głosowania przez Komisję Skrutacyjną.  

(Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 28  do protokołu.) 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Andrzej Rudnicki 

odczytał protokół z ustalenia wyników głosowania w sprawie Członka Zarządu Powiatu 

Myśliborskiego sporządzony na sesji w dniu 22 stycznia 2016 roku. (Załącznik  nr 29  do 

niniejszego protokołu). 

 

Stwierdził, że radny Andrzej Potyra został wybrany na stanowisko Członka Zarządu Powiatu 

w Myśliborzu (za głosowało – 11 radnych, przeciw głosowało – 7 radnych, nikt nie wstrzymał 

się od głosu.)  

 

Podczas głosowania nieobecny radny – Zygmunt Siarkiewicz 

 

 10.5. podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie stwierdzenia 

wyboru Członka Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy jest potrzeba odczytania projektu uchwały? 

 

Nie zgłoszono takiej potrzeby. 

 

Kolejno: 
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Zapytał,  są pytania bądź uwagi? 

 

pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru  Członka Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu głosowało 14 radnych, przeciw - 0 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

(Uchwała Nr  XV/95/2016 stanowi załącznik Nr 30 do protokołu). 

 

Podczas głosowania nieobecny radny - Zygmunt Siarkiewicz 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie: 

 

 11.1. przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony  Ofiar  Przemocy  w  Rodzinie  w  Powiecie  Myśliborskim  na  lata 2016-

2018. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy jest potrzeba odczytania projektu uchwały? 

 

Nie zgłoszono takiej potrzeby. 

 

Kolejno: 

 

Zapytał,  są pytania bądź uwagi? 

 

Radna – Alicja Prill 

Zawnioskowała o wycofanie przedmiotowego projektu uchwały wraz z programem. Zwróciła 

uwagę, że temat był dyskutowany podczas Komisji jednak nie zwrócono uwagi na sprawę 

dotyczącą przeprowadzenia konsultacji społecznych. Z informacji jakie posiada to Program nie 

był poddany takim konsultacjom w związku powyższym projekt uchwały powinien być 

wycofany z porządku obrad i poddany konsultacjom społecznym. 

Poprosiła o opinię Radcy Prawnego, czy jej uwagi są słuszne, zwracając przy tym uwagę na 

podjętą w 2014 roku uchwałę dot. uchwalania Programów i Strategii i przeprowadzania 

konsultacji społecznych. 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Poinformował, że musi przeanalizować wspomnianą uchwałę Rady Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Ogłosił 5 min. przerwy. 

 

Obrady wznowiono o godz. 18:10 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Przedstawił podstawy prawne dot. przeprowadzania konsultacji społecznych. Poinformował, że 

jeżeli radni wyrażają wolę przeprowadzenia konsultacji nad Programem to można zmienić 

porządek obrad dzisiejszej sesji Rady Powiatu. 
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Radna – Alicja Prill 

Zawnioskowała o wycofanie przedmiotowego projektu uchwały z porządku obrad. Natomiast 

Zarząd może skierować uchwałę do konsultacji społecznych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie złożonego wniosku: 

 

Za wycofaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony  Ofiar  Przemocy  w  Rodzinie   

w  Powiecie  Myśliborskim  na  lata 2016-2018 z porządku obrad XV sesji Rady Powiatu 

głosowało 9 radnych, przeciw - 4 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecni radni - Zygmunt Siarkiewicz, Arkadiusz Mazepa, Józef Getman. 

                     

 11.2. zwolnienia z opłaty za wydanie dowodu rejestracyjnego oraz nowego prawa 

jazdy, osób zobowiązanych do ich wymiany z powodu zmian administracyjnych, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy jest potrzeba odczytania projektu uchwały? 

 

Nie zgłoszono takiej potrzeby. 

 

Kolejno: 

 

Zapytał,  są pytania bądź uwagi? 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Zaproponowała, aby projekt został przegłosowany negatywnie z uwagi na to, iż stworzony 

zostałby precedens mówiący o tym, że za każdym razem jeżeli w danej miejscowości nastąpią 

zmiany nazwy ulic i numeracji to obciążany byłby Powiat, który jest w programie 

naprawczym. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za wydanie dowodu 

rejestracyjnego oraz nowego prawa jazdy, osób zobowiązanych do ich wymiany z powodu 

zmian administracyjnych głosowało 5 radnych, przeciw - 9 radnych, nikt z radnych nie 

wstrzymał się od głosu.  

Uchwała nie została podjęta. 

 

Podczas głosowania nieobecni radni - Zygmunt Siarkiewicz, Arkadiusz Mazepa, Józef Getman 

i Woletta Drzewińska 

 

 

 11.3. rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 
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Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy jest potrzeba odczytania projektu uchwały? 

 

Nie zgłoszono takiej potrzeby. 

 

Kolejno: 

 

Zapytał,  są pytania bądź uwagi? 

 

Radna – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że na poprzedniej sesji Rady Powiatu skarga była rozpatrywana i radni 

wyrazili swoją opinię. Rada nie zajęła stanowiska. Zauważyła, że w projekcie uchwały 

zmieniono rozstrzygnięcie na bezzasadne. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie: 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Myśliborskiego głosowało 4 radnych, przeciw - 8 radnych, 3 radnych nie wstrzymało się od 

głosu.  

Uchwała nie została podjęta. 

 

Podczas głosowania nieobecni radni - Zygmunt Siarkiewicz, Arkadiusz Mazepa, Józef Getman 

i Woletta Drzewińska 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zaproponował, przejście do pkt. 14 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna - Alicja Prill 

Poprosiła aby porządek sesji był rozpatrywany w kolejności. Przewodniczący nie przeszedł do 

kolejnych punktów jakimi są sprawozdania w pkt. 12 i 13. 

 

Ad. 12 

Sprawozdanie Starosty Myśliborskiego z pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 31 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 13 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych  

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu  

terytorialnego.  

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 32 do protokołu). 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowego sprawozdania? 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 14 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego stanowiącego załącznik do 

Uchwały Nr XLVI/398/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2014 roku  

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego (Dz. Urzęd. Woj. Zach. poz. 990) 

interpelacje i zapytania kieruje się odpowiednio do Zarządu albo Komisji za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady i składa się je wyłącznie w formie pisemnej, na sesji po uprzednim 

odczytaniu. (§ 27 i 28 Statutu) 

 

Zapytał czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos i odczytać swoje interpelacje? 

 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

W związku z brakiem interpelacji i zapytań Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do 

rozpatrywania kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 16 

Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 33 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 17 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 35 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowego sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 18 

Oświadczenia radnych. 

 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

Poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego (§ 29 Statutu) Oświadczenia 

mogą być składane w formie ustnej albo pisemnej jedynie na zakończenie obrad. Nad 

oświadczeniem nie przeprowadza się dyskusji.  
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Przedmiotem oświadczenia nie może być sprawa, której merytoryczna treść jest interpelacją, 

wnioskiem lub zapytaniem. 

  

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiocie OŚWIADCZENIA? 

 

Nikt z radnych się nie zgłosił. 

 

 

Ad. 19 

Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu dokonał zamknięcia XV sesji 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

 

Płyta audio z nagraniem z XV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 22.01.2016r. stanowi 

załącznik nr 36 do Protokołu.  
 

 

Protokołowała: 

 

Janina Sidor 


